
Mátészalka Város Képviselő-testület 2012. augusztus 2. napján 13.00 órai 
kezdettel tartott (n y i l v á n o s) ülésének 
 
a./ tárgysorozata, 
b./ jegyzőkönyve, 
c./ rendelete:, 
d./ határozata: 84-93,  
 
Száma: 63-12/2012. 

T á r g y s o r o z a t 
 
1. Előterjesztés Mátészalka Város Önkormányzat képviselő-testülete 

66/2012.(V.31.) Kt. számú és a 67/2012.(V.31.) Kt. számú határozatának 
visszavonásáról  

 

2. Előterjesztés Mátészalka Város Önkormányzata által folyósított szociális 
ellátások kifizetésének átszerezéséről  

 

3. Előterjesztés a Szatmári Kistérségi Egyesített Szociális és Egészségügyi 
Alapellátási Intézmények Mátészalka keretén belül működő közösségi ellátás 
további működtetésének megszüntetéséről, a Szatmári Kistérségi Egyesített 
Szociális és Egészségügyi Alapellátási Intézményi Társulás társulási 
megállapodásának valamint az intézmény alapító okiratának módosításáról  

 

4. Előterjesztés a Szatmári Kistérségi Egyesített Szociális és Egészségügyi 
Alapellátási Intézmények bővítése és felújítása tárgyú pályázat során 
felmerülő közbeszerzési tanácsadói feladatokat ellátó szervezet 
kiválasztásáról  

 

5. Előterjesztés a Képes Géza Városi Könyvtár igazgatói megbízására történő 
pályázat kiírásáról  

 

6. Előterjesztés közterület elnevezéséről   
 

7. Tájékoztató Mátészalka turisztikai fejlesztésével kapcsolatos elképzelésekről 
 
8. Előterjesztés ideiglenes bizottság létrehozásáról  

 
 

9. Bejelentések  
 
 

Mátészalka, 2012. augusztus 2. 
 
 
                                                                                 Szabó István 
                                                                                 polgármester 
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Készült: Mátészalka Város Képviselő-testület 2012. augusztus 2. napján 
13.00 órai kezdettel tartott (n y i l v á n o s) üléséről 
 
Az ülés helye: Városháza III. emeleti tanácskozó terem 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Pult Név Voks Frakció 
2 Dankai Tamás 1 - 
17 Dienes Béla 1 - 
19 Katona Péter 1 - 
6 Kovács Sándor 1 - 
10 Kövendy Zsolt 1 - 
22 Lukács Bertalan 1 - 
12 Oláh András 1 - 
16 Szabó Attila 1 - 
1 Szabó István 1 - 
11 Dr. Szászi István 1 - 
18 Dr. Szondi Zita 1 - 
8 Vékony János 1 - 
 
Az ülésről távol maradt: Dr. Szászi István alpolgármester  
                             Dankai Tamás képviselő 
                                           
Tanácskozási joggal jelen vannak: 
Dr. Takács Csaba jegyző, 
Dr. Ugron László aljegyző, 
Dr. Hadi Éva önkormányzati és jogi irodavezető, 
Pesti László intézményi-, közművelődési és sport iroda irodavezető, 
Hirschmanné Marosi Anna pénzügyi irodavezető, 
Marótiné Bíró Gyöngyvér  közigazgatási és okmányiroda irodavezető, 
Kovács István műszaki irodavezető, 
Potosné Kovács Zsuzsanna jegyzői kabinetvezető, 
Pappné Tarcsa Noémi belső ellenőrzési irodavezető 
 
Valamint:  
Végh József tervező (8.tsp.) 
 
Jegyzőkönyvvezető: Erdélyi Andrea  
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Szabó István polgármester köszönti a képviselő-testület tagjait, és a hivatal 
munkatársait. Megállapítja, hogy 10 képviselő jelen van a képviselő-testület 
határozatképes. 
 
SZABÓ ISTVÁN 
Elmondja, hogy a „Turisztikai attrakciók és szolgáltatások fejlesztése ÉAOP-
os” pályázati projekt tervezettel kapcsolatban egy tájékoztató bemutatására 
kerül sor az Art Vital Építész Stúdió előadásában, amely a tárgysorozatot 
tartalmilag nem érinti. 
 
KÖVENDY ZSOLT 
Az önálló képviselői indítványával kapcsolatban kérdezi, hogy mi az oka a 
zárt ülésen való tárgyalásának?  
 
DR. TAKÁCS CSABA 
Elmondja, hogy az önálló képviselői indítvány tárgyalása során, a napirend 
keretében a képviselő-testület bizottsági tagokat is választ. A javasolt 
személyek mindegyike nem járult hozzá a nyilvános tárgyaláshoz, ezért a 
választást zárt ülésen kell tárgyalni.  
 
SZABÓ ISTVÁN 
Javasolja, hogy a Kövendy képviselő úr önálló képviselői indítványát a 
képviselő-testület nyílt ülés keretében kezdje tárgyalni és ha a tagok 
megválasztására kerül sor, akkor  zárt ülésen folytatja a napirend tárgyalását.  
 
A képviselő-testület 10 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
elfogadta az ülés napirendjét.  
 
Szavazás   
Tárgya: napirendről 
Eredménye                  Voks:        Szav%    Össz%  
Igen 10 100.00 83.33 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 10 100.00 83.33 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 2   16.67 
Összesen 12   100.00 
Megjegyzés: 
Dankai Tamás Távol -Dr. Szászi István Távol  
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Tárgy: (1.tsp)  Előterjesztés Mátészalka Város Önkormányzat képviselő-
testülete 66/2012.(V.31.) Kt. számú és a 67/2012.(V.31.) Kt. számú 
határozatának visszavonásáról  
Előadó: Szabó István polgármester 
Előterjesztés mellékelve 
 

Bizottsági Vélemények 
 

KATONA PÉTER 
A pénzügyi bizottság megtárgyalta az előterjesztést és 4 igen szavazattal 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
számára.  
 

LUKÁCS BERTALAN 
A jogi, ügyrendi, kisebbségi és külkapcsolati bizottság megtárgyalta az 
előterjesztést és 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
számára. 
 

SZABÓ ATTILA 
Az oktatási és közművelődési bizottság megtárgyalta az előterjesztést és 5 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadásra javasolja a 
képviselő-testület számára. 
 

Hozzászólások 
 

KÖVENDY ZSOLT 
Örömét fejezi ki, hogy a Baross László Mezőgazdasági Szakközépiskola 
továbbra is a Mátészalkai Szakképző Intézmény tagintézményeként fog 
működni. Véleménye szerint az átadásról szóló döntés elhamarkodott és 
indokolatlan volt. 
Álláspontja szerint a tanévkezdés, így az intézmény dolgozóinak megnyugtató 
lesz, mert az iskola fenntartása változatlan körülmények között folytatódik.  
 

SZABÓ ISTVÁN 
Az intézmény átadásáról hozott döntés egyáltalán nem volt elhamarkodott. 
Személyes látogatást tett az iskola tantestületénél, valamint közalkalmazotti 
kollektívájánál, és az intézmény átadással kapcsolatban kérte a dolgozókat, 
hogy foglaljanak állást ebben a kérdésben. Az elhangzott vélemények alapján 
a munkavállalók egyhangúan támogatták az intézmény átadását, hiszen a 
fenntartó váltást követően a mezőgazdasági szakközépiskola egy tiszta profilú 
mezőgazdasági képzést folytató intézmény lett volna az ágazati minisztérium 
fenntartásában.  
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Azt gondolja, hogy az iskola jövője szempontjából az intézmény 
szakminisztériumi fenntartásba történő átadása megnyugtatóbb lett volna, mert 
a vonatkozó jogszabályok értelmében a 2013. szeptember 1-től kezdődő 
tanévtől mezőgazdasági képzést csak a minisztérium fenntartásában lévő 
intézmény hirdethet meg. 
Az átadás az önkormányzattól független okok miatt nem valósulhatott meg.  
 

A napirendi ponthoz több kérdés, hozzászólás nem volt. A képviselő-testület 
10 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta:  

MÁTÉSZALKA VÁROS ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

84/2012. (VIII.02.) Kt. számú 
 

H A T Á R O Z A T A 
 

a Mátészalka Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
a 66/2012. (V. 31.) Kt. számú és a 67/2012. (V. 31.) Kt. számú 

határozatának visszavonásáról 
 

A Képviselő-testület 

a határozat mellékletét képező, a Vidékfejlesztési Minisztérium Jogi Főosztály 

JF/1323/4/2012. iktatószámú  levelében meghatározottakra tekintettel a 66/2012. 

(V. 31.) Kt. számú és a 67/2012. (V. 31.) Kt. számú határozatát visszavonja. 
 

Szavazás  
Tárgya: Mátészalka Város Önkormányzat képviselő-testületének a 
66/2012.(V.31.) Kt. számú és a 67/2012.(V.31.) Kt. számú határozatának 
visszavonásáról  
Eredménye                 Voks:        Szav%     Össz%  
Igen 10 100.00 83.33 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 10 100.00 83.33 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 2   16.67 
Összesen 12   100.00 
Megjegyzés: 
Dankai Tamás Távol -Dr. Szászi István Távol - 
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Tárgy: (2.tsp)  Előterjesztés Mátészalka Város Önkormányzata  által 
folyósított szociális ellátások kifizetésének átszervezéséről   
Előadó: Szabó István polgármester 
Előterjesztés mellékelve 
     
 

Bizottsági Vélemények 
 

KATONA PÉTER 
A pénzügyi bizottság megtárgyalta az előterjesztést és 4 igen szavazattal 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
számára.  
 
DR. SZONDI ZITA 
Az egészségügyi, szociális és sport bizottság megtárgyalta az előterjesztést és 
4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadására javasolja a 
képviselő-testület számára.  
 
LUKÁCS BERTALAN 
A jogi, ügyrendi, kisebbségi és külkapcsolati bizottság megtárgyalta az 
előterjesztést és 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
számára. 
 
A napirendi ponthoz kérdés, hozzászólás nem volt. A képviselő-testület 10 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta:  
 

MÁTÉSZALKA VÁROS KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
85/2012.  (VIII.02.) Kt. számú 

 
H A T Á R O Z A T A 

 
Mátészalka Város Önkormányzata által folyósított szociális ellátások 

kifizetésének átszervezéséről 
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Mátészalka Város Képviselő-testülete 

1. A pénzbeli és természetbeni szociális és gyermekjóléti ellátások 
kifizetésének feladatát átszervezi. A kifizetések lebonyolítását a 
Szatmári Kistérségi Egyesített Szociális és Egészségügyi Alapellátási 
Intézményektől Mátészalka Város Polgármesteri Hivatalához telepíti. 
Felhatalmazza Mátészalka Város Jegyzőjét az átszervezési feladatok 
végrehajtására.  
 

Határidő: 2012. augusztus 15. 
Felelős: Dr. Takács Csaba jegyző 

 

2. A kifizetések lebonyolításához szükséges 1 fő közalkalmazotti 
létszámot a Szatmári Kistérségi Egyesített Szociális és Egészségügyi 
Alapellátási Intézményektől Mátészalka Város Polgármesteri Hivatala 
köztisztviselői állományába áthelyezi. Felhatalmazza Mátészalka Város 
Jegyzőjét az áthelyezéssel kapcsolatos személyzeti feladatok 
végrehajtására.  

 

Határidő: 2012. augusztus 15. 
Felelős: Dr. Takács Csaba jegyző 

 

3. Felhatalmazza Mátészalka Város Jegyzőjét, hogy a 2012. évi 
költségvetésről szóló rendelet módosításakor a szociális kiadások 
előirányzat-maradványának érintett intézmények között 
átcsoportosítását hajtsa végre.  

 

           Határidő: 2012. szeptember 30. 
           Felelős: Dr. Takács Csaba jegyző 
 

Szavazás  
Tárgya: Mátészalka Város Önkormányzata által folyósított szociális 
ellátások kifizetésének átszervezéséről  
Eredménye                  Voks:       Szav%    Össz%  
Igen 10 100.00 83.33 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 10 100.00 83.33 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 2   16.67 
Összesen 12   100.00 
Megjegyzés: 
Dankai Tamás Távol -Dr. Szászi István Távol - 
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A képviselő-testület 10 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozta:   
  

MÁTÉSZALKA VÁROS ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

86/2012. (VIII.02.) Kt. számú 
 

H A T Á R O Z A T A 
 

Mátészalka Város Polgármesteri Hivatala alapító okiratáról szóló 66/2009. 
(V. 14.) Kt. számú határozat módosításáról  

 
A Képviselő-testület 
Mátészalka Város Polgármesteri Hivatala alapító okiratáról szóló 66/2009. (V. 
14.) Kt. számú határozat 12.) pontja helyébe az alábbi rendelkezést lépteti:  

12.) A költségvetési szerv alaptevékenysége: 
 

szakfeladat száma 
 

szakfeladat neve 
 

552001 Üdülői szálláshely-szolgáltatás 
841114 Országgyűlési képviselőválasztásokhoz kapcsolódó 

tevékenységek 
841115 Önkormányzati képviselőválasztásokhoz kapcsolódó 

tevékenységek 
841116 Országos és helyi nemzetiségi önkormányzati 

választásokhoz kapcsolódó tevékenységek 
841117 Európai parlamenti képviselőválasztáshoz kapcsolódó 

tevékenységek 
841118 Országos és helyi népszavazáshoz kapcsolódó 

tevékenységek 
841124 Területi általános végrehajtó igazgatási tevékenység 
841126 Önkormányzatok és társulások igazgatási 

tevékenysége 
841173 Statisztikai tevékenység 
841907 Önkormányzatok elszámolása a költségvetési 

szerveikkel 
842421 Közterület rendjének fenntartása 
842531 A polgári védelem ágazati feladatai 
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882111 Aktív korúak ellátása 
882112 Időskorúak járadéka 
882113 Lakásfenntartási támogatás normatív alapon  
882115 Ápolási díj alanyi jogon 
882117 Rendszeres gyermekvédelmi pénzbeli ellátás 
882119 Óvodáztatási támogatás 
882202 Közgyógyellátás 
889935 Otthonteremtési támogatás 
889936 Gyermektartásdíj megelőlegezése 
889943 Munkáltatók által nyújtott lakástámogatások 
889967 Mozgáskorlátozottak gépjármű-szerzési- és átalakítási 

támogatása 
 
Határidő egységes szerkezetbe foglalásra: 2012. augusztus 15. 
Felelős: polgármester 
 
Szavazás  
Tárgya: Mátészalka Város Polgármesteri Hivatala alapító okiratáról 
szóló 66/2009.(V.14.) Kt számú határozat módosításáról  
Eredménye                   Voks:        Szav%    Össz%  
Igen 10 100.00 83.33 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 10 100.00 83.33 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 2   16.67 
Összesen 12   100.00 
Megjegyzés: 
Dankai Tamás Távol -Dr. Szászi István Távol - 
 
 
Tárgy: (3.tsp)  Előterjesztés a Szatmári Kistérségi Egyesített Szociális és 
Egészségügyi Alapellátási Intézmények Mátészalka keretén belül működő 
közösségi ellátás további működtetésének megszüntetéséről, a Szatmári 
Kistérségi Egyesített Szociális és Egészségügyi Alapellátási Intézményi 
Társulás társulási megállapodásának valamint az intézmény alapító 
okiratának módosításáról  
Előadó: Szabó István polgármester 
Előterjesztés mellékelve 
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Bizottsági Vélemények 
 

DR. SZONDI ZITA 
Az egészségügyi, szociális és sport bizottság megtárgyalta az előterjesztést és 
mindhárom határozat-tervezetet 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül elfogadására javasolja a képviselő-testület számára.  
 
LUKÁCS BERTALAN 
A jogi, ügyrendi, kisebbségi és külkapcsolati bizottság megtárgyalta az 
előterjesztést és mindhárom határozat-tervezetet 4 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a képviselő-testület számára. 
 
A napirendi ponthoz kérdés, hozzászólás nem volt. A képviselő-testület 10 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta:  
 

MÁTÉSZALKA VÁROS ÖNKORMÁNYZATA  
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

87/2012. (VIII.02.) Kt. számú  
 

H A T Á R O Z A T A  
 

A Szatmári Kistérségi Egyesített Szociális és Egészségügyi Alapellátási 
Intézmények Mátészalka keretén belül működő közösségi ellátás további 

működtetésének megszüntetéséről 
 
A Képviselő- testület: 
 

1. elhatározza a Szatmári Kistérségi Egyesített Szociális és Egészségügyi 
Alapellátási Intézmények Mátészalka szervezeti keretén belül 
működtetett szenvedélybetegek közösségi ellátásának megszüntetését.  

2. felhívja Mátészalka Város jegyzőjét, hogy a szolgáltatás 
megszüntetésével járó feladatatok végrehajtásáról gondoskodjon.  

 
Határidő: 2012. szeptember 30. 
Felelős: Dr. Takács Csaba jegyző  
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Szavazás  
Tárgya: a Szatmári Kistérségi Egyesített Szociális és Egészségügyi 
Alapellátási Intézmények Mátészalka keretén belül működő közösségi 
ellátás további működtetésének megszüntetéséről  
Eredménye                  Voks:        Szav%    Össz%  
Igen 10 100.00 83.33 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 10 100.00 83.33 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 2   16.67 
Összesen 12   100.00 
Megjegyzés: 
Dankai Tamás Távol -Dr. Szászi István Távol - 
 
 A képviselő-testület 10 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatot hozta:  
 

MÁTÉSZALKA VÁROS ÖNKORMÁNYZATA  
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

88/2012. (VIII.02.) Kt. számú  
 

H A T Á R O Z A T A  
 

a Szatmári Kistérségi Egyesített Szociális és Egészségügyi Alapellátási 
Intézményi Társulási Megállapodás  Mátészalka módosításáról  

  
A Képviselő-testület 
 

1.) J ó v á h a g y j a  a Szatmári Kistérségi Egyesített Szociális és 
Egészségügyi Alapellátási Intézményi Társulás Mátészalka Társulási 
Megállapodásának a melléklet szerinti  módosítását. 

 
2.) felhatalmazza Szabó István polgármestert a módosított társulási 

megállapodás aláírására. 
 
Határidő: 2012. szeptember 30. 
Felelős: Szabó István polgármester 
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TÁRSULÁSI MEGÁLLAPODÁS MÓDOSÍTÁSA 
 

Szatmári Kistérségi Egyesített Szociális és Egészségügyi Alapellátási 
Intézményi Társulás Mátészalka 

 
amely létrejött a jelen megállapodást aláíró települési önkormányzatok 
képviselő-testületei (a továbbiakban: önkormányzatok) között a Szatmári 
Kistérségi Egyesített Szociális és Egészségügyi Alapellátási Intézményi 
Társulásról  szóló  társulási  megállapodás  módosításáról  

az alábbiak szerint: 

1./Az önkormányzatok a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. 
Törvény 41.§-a, valamint a helyi önkormányzatok társulásairól és 
együttműködéséről szóló 1997. évi CXXXV. törvény (továbbiakban Ttv.) 8.§ 
(1) bekezdése, a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 
1997. XXXI. törvény és a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 
1993. évi III. törvény, az egészségügyről szóló 1997. évi CLIV. törvény 
alapján a hatékonyabb, szakszerűbb és költséghatékonyabb működés 
érdekében a 3./  pont  szerinti gyermekjóléti, szociális és egészségügyi 
alapellátási feladatok  közös megszervezésében állapodnak meg és ebből a 
célból a  2007. november  29.  napján  kelt  társulási  megállapodást  az  
alábbiak  szerint  módosítják.   
 
2./ Társulási Megállapodás 3. pontjának első fordulata hatályát veszti.   

3./   A Társulási Megállapodás 4/c. pontjának közösségi ellátásokra vonatkozó 
harmadik bekezdése hatályát veszti.  

4./ A Társulási Megállapodás 8/b. pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép:  

b.) Az a) és d) pontban rögzített rendező elv alapján a tárgyévi várható 
kiadások tételes előirányzatait és azok konkrét finanszírozási forrásait, 
valamint a 3. pontban meghatározott térítési díjköteles közszolgáltatások 
várható kiadásairól, bevételeiről (melyek a szolgáltatás intézményi térítési 
díjának alapját képezik) az Intézmény kimutatást készít, és erről a Gesztor 
önkormányzat Polgármestere a Társulásban részes önkormányzatok 
Polgármestereivel tárgyév január 15-ig egyeztetést tart. Az egyeztetést 
követően a tárgyév február 28-ig a rendelet alkotásra kijelölt önkormányzat a 
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személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, igénybevételéről, valamint a 
fizetendő térítési díjakról valamennyi érintett település vonatkozásában 
rendeletet alkot. A személyi térítési díjat az Intézmény vezetője állapítja meg. 
Amennyiben a települési önkormányzat által javasolt térítési díj alacsonyabb, 
mint a gesztor önkormányzat által megállapított térítési díj a különbözetet a 
8/d. pontban meghatározottak szerint kötelesek a Gesztor részére átutalni.   

 
A jelen megállapodásban meghatározott költségvetést érintő döntéshez a 
képviselő-testületek mindegyikének egyetértése szükséges  
 
5./ A társulásban részt vevő önkormányzatok a társulási megállapodás többi 
részét változatlanul hagyják. Jelen 1 oldalból álló társulási megállapodás 
módosítása az eredeti társulási megállapodással együtt érvényes. 
 
6./ A megállapodásban nem szabályozott kérdésekre a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény, az önkormányzatok 
társulásairól és együttműködéséről szóló 1997. évi CXXXV. törvény, a 
gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. 
törvény, a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. 
törvény, az egészségügyről szóló 1997. évi CLIV törvény, valamint a Ptk. 
szabályai az irányadóak. 
 
7./ Jelen megállapodás mellékletét képezik a társuló önkormányzatok 
képviselő-testületeinek e megállapodás jóváhagyásáról szóló határozatai. 
 
 
Mátészalka, 2012. ……………hó   …nap. 
 

 

Szabó István 
Polgármester 

 Kovács Csaba 
polgármester 

 Máténé Vincze 
Andrea 

polgármester 
Mátészalka  Fülpösdaróc  Géberjén 

     
PH.  PH.  PH: 
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Halmi József 
polgármester 

 Nagy János 
polgármester 

 Györfiné Papp Judit 
polgármester 

Györtelek  Hodász  Jármi 
     

PH.  PH.  PH: 
 
Pavelcsák István 

polgármester 
 Dr. Barkaszi Sándor 

polgármester 
 Fonalka István 

Sándor 
polgármester 

Kántorjánosi  Kocsord  Nagydobos 
     

PH.  PH.  PH: 
 

Hanusi Péter 
polgármester 

 Jeney Sándor 
polgármester 

 Ertsey Péter 
polgármester 

Nyírcsaholy  Nyírkáta  Nyírmeggyes 
     

PH.  PH.  PH: 
 

Szabó János 
polgármester 

 Erdélyi Miklós 
polgármester 

 Szabó Béla  
polgármester 

Nyírparasznya  Ópályi  Ököritófülpös 
     

PH.  PH.  PH: 
 

Hódi Miklós 
polgármester 

 Illés Béla 
 polgármester 

 Petri István 
polgármester 

Őr  Papos  Rápolt 
     

PH.  PH.  PH: 
 

Teremi László 
polgármester 

 Oláh János 
polgármester 

 Tisza Sándor 
Polgármester 

Szamoskér  Szamosszeg  Vaja 
     

PH.  PH.  PH. 
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Szavazás  
Tárgya: a Szatmári Kistérségi Egyesített Szociális és Egészségügyi 
Alapellátási Intézményi Társulási Megállapodás Mátészalka 
módosításáról  
Eredménye                  Voks:       Szav%    Össz%  
Igen 10 100.00 83.33 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 10 100.00 83.33 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 2   16.67 
Összesen 12   100.00 
Megjegyzés: 
Dankai Tamás Távol -Dr. Szászi István Távol - 
 
 A képviselő-testület 10 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatot hozta:     
 
 

MÁTÉSZALKA VÁROS ÖNKORMÁNYZATA 
 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

89/2012 (VIII.02.) Kt. számú 
 

H A T Á R O Z A T A  
 

a Szatmári Kistérségi Egyesített Szociális és Egészségügyi Alapellátási 

Intézményi Társulás Mátészalka alapító okiratának módosításáról. 

 

A Képviselő-testület 

A Szatmári Kistérségi Egyesített Szociális és Egészségügyi Alapellátási 

Intézmények Mátészalka 20/2011.(II.24.) Kt. számú határozattal kiadott 

Alapító Okiratát az alábbiak szerint módosítja:  
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1./  A bevezető szöveg helyébe az alábbi bevezető szöveget lépteti: 

„Mátészalka Város Önkormányzat Képviselő –testülete az államháztartásról 
szóló 2011. évi CXCV. tv. 8.§ (5) bekezdésében, valamint az 
államháztartásról szóló törvény végrehajtásáról rendelkező 368/2011. (XII. 
31.) Korm. rendelet 5. §.-ában, valamint a szociális igazgatásról és szociális 
ellátásokról szóló 1993. évi III. törvényben  meghatározottak alapján az alábbi 
alapító okiratot adja ki: „ 

2./ az alapító okirat 3.) pontjának negyedik francia bekezdése hatályát veszti. 

3./ az alapító okirat 20.) pontjában a 889926 szakfeladat számon 
meghatározott közösségi ellátás a szakfeladat számmal együtt az intézmény 
alaptevékenységei közül törlésre kerül. 

Határidő egységes szerkezetbe foglalásra: 2012. augusztus 31.  

Felelős: Szabó István polgármester 

Szavazás  
Tárgya: a Szatmári Kistérségi Egyesített Szociális és Egészségügyi 
Alapellátási Intézményi Társulás Mátészalka alapító okiratának 
módosításáról  
Eredménye                 Voks:        Szav%    Össz%  
Igen 10 100.00 83.33 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 10 100.00 83.33 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 2   16.67 
Összesen 12   100.00 
Megjegyzés: 
Dankai Tamás Távol -Dr. Szászi István Távol - 
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Tárgy: (4.tsp)  Előterjesztés a Szatmári Kistérségi Egyesített Szociális és 
Egészségügyi Alapellátási Intézmények bővítése és felújítása tárgyú 
pályázat során felmerülő közbeszerzési tanácsadói feladatokat ellátó 
szervezet kiválasztásáról  
Előadó: Szabó István polgármester 
Előterjesztés mellékelve 
 

Bizottsági Vélemények 
 

KATONA PÉTER 
A pénzügyi bizottság megtárgyalta az előterjesztést és 4 igen szavazattal 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
számára.  
 

DIENES BÉLA 
A városfejlesztési, városüzemeltetési és környezetvédelmi bizottság 
megtárgyalta az előterjesztést és 3 igen szavazattal ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül elfogadásra javasolja a képviselő-testület számára. 
 

A napirendi ponthoz kérdés, hozzászólás nem volt. A képviselő-testület 10 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta:  

MÁTÉSZALKA VÁROS ÖNKORMÁNYZAT  
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

90/2012. (VIII.02.) Kt. számú határozata 
 

H A T Á R O Z A T A  
 

Szatmári Kistérségi Egyesített Szociális és Egészségügyi Alapellátási 
Intézmények bővítése és felújítása tárgyú pályázat során felmerülő 

közbeszerzési tanácsadói feladatokat ellátó szervezet kiválasztásáról 
 

A Képviselő-testület 

a Szatmári Kistérségi Szociális és Egészségügyi Alapellátási Intézmények 
bővítése és felújítása tárgyú pályázat során felmerülő közbeszerzési tanácsadói 
feladatokat ellátására  
Nyírber Kft.-t (4400. Nyíregyháza, Hunyadi u. 78/a) bízza meg bruttó 
254.000. Ft azaz bruttó Kettőszázötvennégyezer Forint díjazás ellenében. 
 
Határidő: 2012. augusztus 15. 
Felelős:    Szabó István polgármester 
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Szavazás  
Tárgya: Szatmári Kistérségi Egyesített Szociális és Egészségügyi 
Alapellátási Intézmények bővítése és felújítása tárgyú pályázat során 
felmerülő közbeszerzési tanácsadói feladatokat ellátó szervezet 
kiválasztásáról  
Eredménye                  Voks:       Szav%     Össz%  
Igen 10 100.00 83.33 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 10 100.00 83.33 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 2   16.67 
Összesen 12   100.00 
Megjegyzés: 
Dankai Tamás Távol -Dr. Szászi István Távol - 
 
 
Tárgy: (5.tsp)  Előterjesztés a Képes Géza Városi Könyvtár igazgatói 
megbízására történő pályázat kiírásáról  
Előadó: Szabó István polgármester 
Előterjesztés mellékelve 
    
 

Bizottsági Vélemények 
 
SZABÓ ATTILA 
Az oktatási és közművelődési bizottság megtárgyalta az előterjesztést és 5 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadásra javasolja a 
képviselő-testület számára. 
 
 
A napirendi ponthoz kérdés, hozzászólás nem volt. A képviselő-testület 10 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta:  
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MÁTÉSZALKA VÁROS KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
91/2012.(VIII.02.) Kt. számú  

H A T Á R O Z A T A  
 

a Képes Géza Városi Könyvtár igazgatói megbízására  
történő pályázati kiírásra. 

 

A Képviselő-testület 

1.) A Képes Géza Városi Könyvtár igazgatói megbízására a 
közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 20/B. 
§. (1) és 23. §. (2) bekezdése, valamint a 150/1992.(X.8.) 
Kormányrendelet 6/B. §. (1) bekezdése alapján pályázatot hirdet a 
határozat mellékletében leírt tartalommal. 
Határidő: 2012. augusztus 10. 

Felelős: dr. Takács Csaba jegyző 

2.) A pályázatot közzé teszi: 
 
a.) a Nemzeti Közigazgatási Intézet honlapján (www.nki.gov.hu ) 
b.) Mátészalka Város Önkormányzat internetes honlapján 
(www.mateszalka.hu) 
Határidő: 2012. augusztus 10. 
Felelős: Dr. Takács Csaba jegyző 

Szavazás  
Tárgya: a Képes Géza Városi Könyvtár igazgatói megbízására történő 
pályázati kiírásra 
Eredménye                 Voks:        Szav%    Össz%  
Igen 10 100.00 83.33 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 10 100.00 83.33 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 2   16.67 
Összesen 12   100.00 
Megjegyzés: 
Dankai Tamás Távol -Dr. Szászi István Távol - 
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Tárgy: (6.tsp)  Előterjesztés közterület elnevezéséről  
Előadó: Szabó István polgármester 
Előterjesztés mellékelve 
 
SZABÓ ISTVÁN 
Technikai módosításként javasolja, hogy a közterület elnevezésében a tér 
közterületi név helyett a park megnevezés legyen, így a határozati javaslatban 
is módosul a közterület megnevezése.  
 

Bizottsági Vélemények 
 
DIENES BÉLA 
A városfejlesztési, városüzemeltetési és környezetvédelmi bizottság 
megtárgyalta az előterjesztést és 3 igen szavazattal ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül elfogadásra javasolja a képviselő-testület számára. 
 
LUKÁCS BERTALAN 
A jogi, ügyrendi, kisebbségi és külkapcsolati bizottság megtárgyalta az 
előterjesztést és 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
számára. 

Hozzászólások 
 
OLÁH ANDRÁS 
Hozzászólásának célja, hogy a televízión keresztül a város lakosságát 
tájékoztassa. Elmondja, hogy a Csizmadia park kialakítását a Művészetbarát 
Egyesület kezdeményezte. Az park Décse Károly gazdasági jegyző és 
Csizmadia Mihály életének kíván emléket állítani.  
A park kialításával kapcsolatosan példaértékű összefogás jött létre. A két nagy 
támogatója a kezdeményezésnek a VIKUV HYDOKOMPLEX Kft. vezetője 
Siket Vilmos és a Boldog Családokért Egyesület, akik anyagi ellenszolgáltatás 
nélkül vállalták a közreműködést.  
További segítők voltak még: Kézy Zsigmond, aki szintén ellenszolgáltatás 
nélkül biztosította a parkban elhelyezésre kerülő zöld növényzetet, Máté 
Árpád vállalkozó a gyeptéglák beszerzésében segített, Kóródi Attila a sódert 
biztosította, a Roma Nemzetiségi Önkormányzat élő munkával és 
pénzadománnyal támogatta a kezdeményezést.  
A parkrendezés során derült ki, hogy a területen található öreg fűzfa belülről 
korhadásnak indult, ezért balesetveszélyessé vált, így ki kellett vágni, de 
helyette egy új előnevelt fűzfa elültetésére kerül sor, amelyet a Roma 
Nemzetiségi Önkormányzat vezetője Turgyán Sándor szerzett be.  
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Pócsik Zoltán a Mátészalkai Szakképző Iskola szakoktatója is segítséget 
nyújtott, valamint a környéken élők közül Csizmadia Mihály gazdálkodó és 
Kovács Tamás is támogatta az elképzelés megvalósítását.  
A parkban elhelyezkedő pompakút Décse Károly nevét fogja viselni, a park 
pedig a Csizmadia családok után a Csizmadia park nevet fogja kapni.  
 
SZABÓ ISTVÁN 
Elmondja, hogy az érdeklő városlakók számára az előterjesztés a város 
honlapján megtalálható.  
A park felavatását követően egy emléktábla is elhelyezésre kerül, amely a 
térhez fűződő és a névadókra vonatkozó fontos információkat fogja 
tartalmazni.  
Köszönetét fejezi ki az önkormányzat nevében valamennyi kezdeményező 
irányába. Azt gondolja, hogy ismét egy példaértékű civil összefogásnak 
lehetnek tanúi, amely az ötlettől a megvalósításig megőrizte a civil jellegét.  
 
A napirendi ponthoz több kérdés, hozzászólás nem volt. A képviselő-testület 
10 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta:  

MÁTÉSZALKA VÁROS ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

92/2012 (VIII.02.) Kt. számú 
 

H A T Á R O Z A T A  
 

Közterület elnevezéséről 
 
A Képviselő-testület 
  

1. a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV t.v. 10. §. (1) bekezdés  
h./ pontja alapján  a mátészalkai  2092/4 hrsz-ú ingatlant  Csizmadia 
parknak, a  2092/4 hrsz-ú ingatlanon lévő kutat Décse kútnak nevezi el. 

 

2. Megbízza Dr. Takács Csaba jegyzőt, hogy a közterület elnevezésével 
kapcsolatos adminisztrációs teendőket végezze el, és a 2012. augusztus 
20-i városi ünnepségsorozat keretében a tér avatásához szükséges 
előkészítő intézkedéseket tegye meg. 

 
Felelős: Dr. Takács Csaba jegyző 
Határidő: 2012. augusztus 15. 
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Szavazás  
Tárgya: közterület elnevezéséről  
Eredménye                Voks:          Szav%   Össz%  
Igen 10 100.00 83.33 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 10 100.00 83.33 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 2   16.67 
Összesen 12   100.00 
Megjegyzés: 
Dankai Tamás Távol -Dr. Szászi István Távol - 
 
Tárgy: (7.tsp) Tájékoztató Mátészalka turisztikai fejlesztésével 
kapcsolatos elképzelésekről 
Előadó: Végh József mérnök 
  
SZABÓ ISTVÁN 
Köszönti Végh József urat az Art-Vital Építész Stúdió vezetőjét, és kéri, hogy 
tartsa meg a prezentációját az ÉAOP-2.1.1/A Turisztikai attrakciók és 
szolgáltatások fejlesztése című pályázaton való részvételhez kapcsolódóan.  
 
VÉGH JÓZSEF 
Elmondja, hogy Mátészalka városának lehetősége nyílt az ÉAOP-2.1.1/A.I-12 
„Turisztikai attrakciók és szolgáltatások fejlesztése” pályázaton való 
részvételre. A pályázati felhívás keretében a turisták számára vonzerőt, 
élményeket, időtöltési lehetőséget nyújtó turisztikai attrakciók, valamint 
turisztikai szolgáltatások fejlesztése támogatható. Az így kialakítható, a 
turisták igényeinek megfelelő színvonalú turisztikai termékekkel növelhető a 
város látogatottsága.  
Néhány évvel ezelőtt az Art-Vital Kft készített egy tanulmánytervet, mely 
többek között a Curtis-sétány kialakítását is tartalmazta. A jelenleg kiírt 
pályázattal az elképzelt városszépítő turisztikai attrakció megvalósulhat.  
A tervek és költségelemzések szerint a következő beruházások kerülnének 
megvalósításra: 

1.) Kossuth u. részleges rekonstrukciója 
2.) Református templom és környezetének rekonstrukciója (külső-belső 

felújítás, orgona felújítás, berendezések felújítása, díszvilágítás) 
3.) Film- és várostörténeti sétány építése (Curtis-sétány: kerítésépítés, 

térburkolás, utcabútorok elhelyezése, közműépítés) 
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4.) Mozi átalakítása filmtörténeti múzeummá (külső-belső felújítás, 
berendezések telepítése) 

5.) Tony Curtis emlékház megvalósítása (építése, berendezése) 
6.) A Szatmári múzeum rekonstrukciója és bővítése (homlokzat felújítása 

nyílászáró csere nélkül, pince felújítása, mélyítése, külső lépcső építése, 
kávézó építése) 

7.) Ingatlan vásárlás 
8.) Egyéb költségek (tervezés, megvalósíthatósági tanulmány, 

közbeszerzés, projekt management, könyvvizsgálat, kötelező 
nyilvánosság) 

 
A megvalósításban résztvevő projektgazdák az alábbiak:  

 Mátészalka Város Önkormányzata, mint konzorcium vezető 
 Mátészalkai Református Egyházközség 
 Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Múzeumok Igazgatósága – 

Szatmári Múzeum 
 

A tervezett beruházások bekerülési költsége (megpályázandó összeg): 
500.000.000 Ft (bruttó) 
Támogatás intenzitása: 100% (Önkormányzati pályázati elemek tekintetében), 
95% az egyházi beruházási tételek tekintetében (Református Templom 
felújítása). 
 
 
SZABÓ ISTVÁN 
Elmondja, hogy egy több szereplős komplex projekt megvalósítására kerülhet 
sor. A pályázat három konzorciumi partner együttműködését irányozza elő, 
ezért egymástól látszólag távol álló funkciók és szerepkörök egyesülnek ebben 
a projektben.  
 

Kérdések 
 

KÖVENDY ZSOLT 
A pályázati anyag 500 millió forintos pályázati forrásról szól, és ha jól érti, 
akkor a Zsinagóga és az azt körül vevő terület valamint az egyéb, más 
tételekbe sorolt projekt elemek, nem képzik a pályázat részét, és egy plusz 
mintegy 175 millió forintos tételt jelent. 
Kérdése, hogy a jelenlegi pályázatban ezek a tételek szerepelnek? 
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Két táblázatot mutatott be a tervező úr, az egyik az előzetes költségbecslés 
Mátészalka város turisztikai fejlesztése címmel, ami az 500 millió forintos 
pályázati összeget teszi ki, de ebben a keretben nem látja az előbb általa 
felsorolt ingatlan részeket. Az 500 millió forint részletezésénél ezek a tételek 
nem szerepelnek, hanem egy másik táblázatban 175 millió forint 
összköltséggel jelennek meg.  
Kérdése, hogy ez része a projektnek vagy nem? 
 
SZABÓ ISTVÁN 
Ez egy projekt ötlet, és az ezzel kapcsolatos építészi koncepciót hangzott el, 
ezért konkrét összegekről még nem lehet beszélni.  
A tartalmi elemek meghatározását illetően a Kossuth Téri Református 
Egyházközség, és a Szatmári Múzeum, mint konzorciumi partnerek együtt 
illetékesek az önkormányzattal.   
A projektben szereplő területeket illetően egy ideg ingatlan szerepel. A többi 
terület a mozi épülete, a sétány, ami részben az idegen ingatlan, részben a 
mozi ingatlan hátsó része, részben pedig a Távhőszolgáltató Kft. nyugati telek 
széle. A projekt ezeket a területeket érinti. 
Ez egy projekt ötlet és a tartalmi részletei még kidolgozásra várnak. Az alap 
koncepció az, hogy van egy a Kossuth téri református templomhoz kötődő 
része, és egy múzeumi része a projektnek, valamint egy város történeti 
vonatkozás.  
 
OLÁH ANDRÁS 
Véleménye szerint, Mátészalkához Tony Curtisen kívül, több híres személy is 
kötődik, többek között Cukor Adolf, aki Hollywood egyik megteremtője volt, 
filmművészeti szempontból ő is egy jelentős személy, de Mátészalkához 
kötődik még Pató István színművész, Szalkai Lajos és Szedrei Mihály színház 
rendezők is, és Szentpéteri Zsigmond, aki vándorszínész korában Petőfi 
Sándor egy versében is szerepel.  
Véleménye szerint ezeket, a vonatkozásokat is be lehetne építeni a projektbe.  
 
KÖVENDY ZSOLT 
Örömét fejezi ki a kezdeményezéssel kapcsolatosan. Véleménye szerint ennek 
a projektnek nagy nyilvánosságot kell kapnia, és akinek csak lehetősége van rá 
ebben részt kell vennie. Az ötlet nagyon jó és a beruházás megvalósításával a 
városnak egy patinás része kerülhet felújításra, ami már régóta várat magára.  
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SZABÓ ISTVÁN 
A szükséges nyilvánosságot megkapja a projekt, mint ahogyan más projekt is 
megkapta. Miden érdeklődő és mindenki, aki ezzel kapcsolatosan véleményt 
kíván nyilvánítani, erre lehetőséget kap. A képviselő-testület a televízión 
keresztül most is a nyilvánosság bevonásával tárgyalja ezt a tájékoztatót, ami 
egyértelműen bizonyítja az erre irányuló szándékot, de ez nem helyettesítheti 
a szakemberek hozzáértő előkészítő munkáját és a projekt kidolgozásának a 
folyamatát.   
 
VÉKONY JÁNOS 
Támogatja ezt a projektet és minden olyan projektet, ami a város épülését, 
szépülést szolgálja.  
A hátsó sétány kialakításával kapcsolatban kérdezi, hogy ez mennyire fontos 
része a projektnek? Van-e a kiírásban erre vonatkozó kritérium, hogy ennek a 
sétánynak a kialakítása kötelező elem lenne?  
A fenntartási működési költségekkel kapcsolatosan készültek-e számítások? 
A belvárostól távolabb eső területeken úgy véli, megjelennek az úgynevezett 
„grafiti művészek”, ami veszélyeztetheti majd a hátsó sétány állapotának a 
megőrzését.  
Kérdése, hogy a hátsó sétány kialakítását kihagyva a projektből nem lehetne-e 
erősíteni a Kossuth utcai beruházást?  
Így kialakításra kerülhetne egy olyan kiállító terem, ahol a mátészalkai 
művészek munkáiból lehetne egy állandó kiállítás.  
A konzorciumi tagok részvétele a pályázatban erősíti a sikeres pályázatot, 
vagy kötelező eleme a pályázatnak?  
A beadási határideje a pályázatnak augusztus 31. Lesz-e lehetőség és idő az 
estelegesen felmerülő módosító javaslatok kidolgozására a meghatározott 
időtartamon belül? 
 
VÉGH JÓZSEF 
A településrendezési tervbe a projekt megvalósítása beleilleszthető, mert 
tartalmazza a sétány kialakításának lehetőségét.  
Ez a pályázati lehetőség ebben a formában pár hete jelent meg. Az Art-Vital 
Kft. ezzel a beruházással kapcsolatban előre kidolgozott tervekkel 
rendelkezik, ezért rövid időn belül ezeknek a terveknek az engedélyezése 
megtörténhet. Becsei Miklós tiszteletes úrral már folytatott egyeztetéseket a 
református templom felújítására vonatkozóan, a kollégái pedig ezekben az 
órákban mérik fel a Szatmári Múzeumot.  
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Szerencsés helyzetben van a város azért, hogy már kidolgozott tervekkel 
rendelkeznek, ezért a határidő tartása teljesen megvalósítható. Estelegesen 
felmerülő új tervek és ötletek beillesztése az elkészült tervbe nem biztos, hogy 
határidőn belül megvalósítható lesz.  
A fogadó környezet feltöltésére körülbelül három hét áll rendelkezésre.  
Engedélyre benyújtott állapotokat kell tudni dokumentálni, az épületekre, az 
útra és az esteleges közművekre vonatkozóan.  
A nyírbátori sétány kialakításánál ciszternákat telepítettek, amelyek 
összegyűjtik a csapadékvizet, és visszaforgatják öntözésre ezzel jelentősen 
csökkentve a zöld terület önözési költségeit. Jelen tervben a hátsó sétány két 
sarkán is ilyen ciszternák kialakítására kerülne sor.  
 
SZABÓ ISTVÁN  
Kételyek merülnek fel benne a sétány védhetőségét és megóvhatóságát 
illetően és a környező ingatlanokra gyakorolt hatása tekintetében is.   
Mégis azt gondolja, hogy a Kossuth utcán számos érték van, ezeket az 
értékeket fontos kiemelni és megmutatni, valamint hangsúlyosabbá tenni. 
Megfontolás tárgyává tenné azt, hogy a Kossuth utca felújítása lenne a projekt 
fő eleme, és ott jelenjen meg a helytörténeti és a filmtörténeti érték, valamint 
színháztörténeti és egyéb kultúrtörténeti vonatkozások is, ami szintén a 
Kossuth utcához és azokhoz a jellegzetes és jelentős múltat hordozó 
épületekhez kötődnek.  
Nem gondolja, hogy a konzorciumi tagok elvennék az 500 millió forintos 
pályázati forrást. A helyi református közösség nem viszi el a várostól a pénzt, 
mert a református hívek, is a város lakói. Nem elvesznek a várostól forrásokat, 
hanem adnak a városnak hasonlóképpen a Szatmári Múzeumhoz.  
A Szatmári Múzeum január 1-jét követően a város fenntartásába fog kerülni. 
A múzeum épülete a Pécsy-palota a város egyik legjellegzetesebb épülete és 
egyike azoknak a reprezentatív, nagy jelentőséggel bíró épületeknek, amelyek 
a Kossuth utca arculatában meghatározó jelentőséggel bírnak.   
A pályázat sikerességét illetően a konzorciumi tagok erősítik egymást.  
 
KATONA PÉTER 
Kérdése, hogy az 500 milliós beruházáson túl még van egy 200 millió forintos 
beruházási része is a felújításnak, amely később valósulna meg esetlegesen 
más forrásból? 
A sétány kialakításának ötlete nagyon jó, de a Kossuth utcán több olyan épület 
is található, amely felújításra szorulna, és azt gondolja, hogy esetleg ezeknek 
az épületeknek a felújítását kellene megvalósítani ennek a projektnek a 
keretében.  
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SZABÓ ISTVÁN 
A pályázat nem az elhanyagolt és leromlott épületeknek a felújítását szolgálja. 
Hanem egy turisztikai szempontból jelentős felújítás lehetőségét célozza meg.  
Az alap ötlet már meg van, csak ki kell egészíteni azokkal az elemekkel, 
amely a lehető legteljesebbé és leginkább értékelhetővé teszi ezt a projektet. 
 
VÉGH JÓZSEF 
Az 500 millió forint a projekt ötlet szintjén megvalósítható felújításokat 
tartalmazza, a 200 millió forintos költség még a szükséges és a pályázati 
összegen felül felmerülő épület felújítási költségeket tartalmazza.  
 
SZABÓ ISTVÁN 
A pályázati forráson felül felmerülő ingatlan felújításra vonatkozó 
számításoknak a költsége nem áll forrásként az önkormányzat rendelkezésére 
ezért a pályázati kereten belül kell a felújításokat elvégezni.  
 
VÉKONY JÁNOS 
A felett kérdése arra vonatkozott, hogy a konzorciumi partnerek jelenléte 
erősíti-e a pályázat kedvező elbírálását, nem fogalmazott ellenvéleményt a 
konzorciumi partnerekkel szemben. 
Javasolja, hogy a hátsó sétány kialakítását gondolják át, és esetleg a 
kivételével a projektből megvalósításra kerülhetne az a másik két projekt 
elem, ami az egyebek részben szerepel. Így az 500 millió forintos pályázati 
keretben maradhatnának erősítve ezzel a Kossuth utca színvonalát.   
 
SZABÓ ISTVÁN 
A konzorciumi partnerek nem keresték meg az önkormányzatot, hanem a 
komplex program keretében merült fel a konzorciumi partnerek bevonása a 
projektbe, és ezek egymást erősítő projekt elemek.  
 
KÖVENDY ZSOLT 
Véleménye szerint is át kellene gondolni a projektben szereplő beruházási 
elemeket. Tudja, hogy a pályázat nem épület felújításokat céloz meg, de 
véleménye szerint, ezeket az épületeket, mint például a Zsinagóga is meg 
lehetne tölteni olyan funkcióval, amely szervesen illeszkedhetne ebbe a 
koncepcióba. Ezek az ötletek az alap ötletektől nem állnak távol.  
A konzorciumi tagok közösen pályáznak a pályázati forrásra, így közösen kell 
az önkormányzatnak gondolkodni a projektet illetően az egyházzal és a 
múzeummal.  
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Egy pár órával ezelőtt látta először az előterjesztést a futárpostán, ezért nem 
volt lehetősége az alaposabb tanulmányozására. A véleményét még mindig 
fenntartja, hogy ez egy előterjesztés.   
A pályázat beadási határideje augusztus 31. és a rövid határidő miatt a nagy 
nyilvánosság bevonását a projektbe és a közös gondolkodás megvalósításának 
lehetőségét nem tartja elképzelhetőnek.  
A rövid határidőt figyelembe véve nem érti, hogy ezt a tájékoztatót miért nem 
előterjesztésként tárgyalja a képviselő-testület.  
 
SZABÓ ISTVÁN 
Elmondja, hogy a képviselő-testület egy tájékoztatót hallgatott meg egy 
projekt ötletről és éppen azért hallgatták meg, és hallhatta a lakosság is a 
televízión keresztül, hogy lehetősége legyen a képviselőknek és bárki másnak 
a véleménynyilvánításra.  
 
KATONA PÉTER 
Kérdése, hogy szakmailag kivitelezhető-e, hogy maga a sétány a Kossuth utca 
meglévő szakaszán valósuljon meg?  
 
VÉGH JÓZSEF  
Azt gondolja, hogy a pályázat elnyeréséhez kevés csak a Kossuth utca egy 
szakaszának a felújítása, azon belül is ha csak épületek felújítása valósulna 
meg így funkciókat adva az épületeknek. A pályázat sikerére így nem sok 
esélyt lát, mert egy ilyen alapötletre épülő pályázatból több száz pályázat 
érkezik az illetékes hatósághoz.  
Ennek a pályázatnak az egyediségét Tony Curtis és maga a sétány jelenti. Az 
hogy a Kossuth utcai sétány összekötésre kerül-e a hátsó sétánnyal, vagy csak 
első ütemben egy középtávú koncepció részeként csak a mozi és a környéke 
kerül kialakításra és második ütemben történne meg a két sétány összekötése, 
ennek megvalósítását el tudja képzelni. De a sétány megvalósítását és a Tony 
Curtis nevéhez fűződő előnyt kihagyni a projektből véleménye szerint nem 
lenne szerencsés.  
 
KÖVENDY ZSOLT 
A turisztikai attrakció a lényege a projektnek. Tony Curtis személye központi 
elemet tölt be a programban.  
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A feltett kérdéseket jóhiszeműen és jobbító szándékkal tették fel. Azt 
gondolja, hogy a projektet meg lehetne bontani különböző ütemekre. Azzal az 
ígérvénnyel, hogy a sétány megvalósítása esetleg egy második ütem részét 
képezze. Azt gondolja, hogy ez nem befolyásolja a pályázat sikerességét, 
hiszen a projekt része marad a sétány. De ha a tervező úr azt gondolja, hogy 
ennek a projektnek a megvalósítása az eredeti ötlet szerint lesz sikeres, akkor 
mindenképpen azt is támogatja.  
Véleménye szerint át kell gondolni a projekt befejezését követő időszakban 
felmerülő teendőket is, mint a fenntartást, a sétány megóvását és a 
hasznosítását.  
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a polgármester megköszöni Végh József 
úrnak az ülésen való részvételt és a projekttel kapcsolatos tájékoztatóját.  
 
Tárgy: (8.tsp)  Előterjesztés ideiglenes bizottság létrehozásáról   
Előadó: Kövendy Zsolt önkormányzati képviselő 
Előterjesztés mellékelve 

 
Bizottsági Vélemények 

 
KATONA PÉTER 
A pénzügyi bizottság megtárgyalta az előterjesztést és 4 igen szavazattal 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
számára.  
 
KÖVENDY ZSOLT 
Előterjesztőként szóbeli kiegészítésként elmondja, hogy a legutóbbi képviselő-
testület ülésen a „G” projekttel kapcsolatosan elhangzottak alapján döntött 
arról, hogy egy eseti bizottság felállítását önálló képviselői indítványként 
javasolja.  
A bizottság célja lenne, hogy a pénzügyi és a városfejlesztési bizottság elnöke 
és ő maga, a projekttel kapcsolatban felmerült problémákat megvizsgálják. 
Azt gondolja, hogy a problémákhoz vezető utat és magát a kialakult problémát 
a képviselő-testület az elmúlt ülésen a közbeszerzési tanácsadó segítségével 
részletesen tárgyalta. Célszerűnek tartaná, ha az alapoktól kezdődően 
megvizsgálásra kerülnének azok a lépések, amelyek ennek a problémának a 
kialakulásához vezettek. A városlakók joggal várják el a kialakult helyzettel 
kapcsolatosan a magyarázatot.  
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A bizottság tagjai garanciát jelentenek arra, hogy az üzleti titok megsértése és 
egyéb más jogsérelem a vizsgálat során kizárható. A feltárt tények csak 
annyira kapnak majd nyilvánosságot, hogy az önkormányzatnak esetleges 
későbbi jogi lépéseit ne befolyásolják negatív irányba.   
 

Hozzászólások 
 

SZABÓ ISTVÁN 
Elmondja, hogy a beruházás aktuális állásáról részletekbe menően két 
alkalommal tárgyalt nyilvános ülés keretében a testület. Közbeszerzési 
szempontból, a beruházás jogi helyzete szempontjából is alaposan és minden 
részletre kiterjedő tájékoztatást kapott a nyilvánosság.  
Az Észak-alföldi Regionális Fejlesztési Ügynökség, mint közreműködő 
szervezet két alkalommal, két részből állóan egy összetartozó helyszíni 
ellenőrzést tartott két héttel ezelőtt a pályázati dokumentumok áttekintésével 
és a hét elején a további helyszíni bejárással, ami a pályázati ellenőrzés 
szokásos rendje szerint zajlott le.  
Kérte jegyző úrtól, hogy a belső ellenőrzési csoport révén végeztessen alapos 
és hozzáértő vizsgálatot a projekt folyamatával összefüggésben, amely az 
ellenőrzési program szerint a holnapi nap folyamán azaz augusztus 3-án zárul 
le.  
Az ellenőrzési program célja a jelen helyzet kialakulásához vezető tényezők 
feltárása, a projekthez kapcsolódó város rehabilitációs szerződés megkötésétől 
kezdően, ez túl a tartalmát és a feladatát tekintve a szerződések és 
megállapodások és egyéb dokumentumok időbeli áttekintése, a feladatok 
határidőre történő teljesítésének vizsgálata, a kifizetések alakulásának nyomon 
követése.  
Egy teljes körű, alapos és hozzáértéssel végzett vizsgálat folyik ebben a 
tárgykörben.  
Azt gondolja, hogy sem a köztisztviselőknek, sem pedig más, a projekttel 
foglalkozó szakembereknek nincsenek, olyan szabad kapacitásaik amelyek 
párhuzamosan folyó vizsgálathoz nyújthatnának segítséget.  
Az ilyen típusú vizsgálatot a független belső ellenőrzési csoportra érdemes 
bízni azért, hogy politikai motivációtól mentesen, a tényekre szorítkozva 
hozzáértő vizsgálat történjen meg az üggyel kapcsolatosan. 
A vizsgálat eredményéről a belső ellenőrzés elkészíti a jelentését és ez minden 
képviselő számára megismerhető lesz.  
Ezért nem tartja szükségesnek a Kövendy képviselő úr által javasolt ideiglenes 
bizottság létrehozását. Álláspontja szerint, meg kell ismerni a belső ellenőrzési 
vizsgálat eredményét és akkor lehet megállapítani, hogy a politikai döntést 
hozó testület számára milyen feladatok mutatkoznak az üggyel kapcsolatban.  
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KÖVENDY ZSOLT 
Sajnálja, hogy polgármester úrral nem egyezik a véleményük ebben a 
kérdésben. Azt gondolja, hogy más a köztisztviselők felelőssége és más a 
választott képviselők felelőssége. A független belső ellenőrzési csoport 
véleménye szerint is a legmagasabb szinten végzi el a feladatát. Furcsa 
felvetésnek tartja polgármester úr részéről, hogy az ideiglenes bizottság 
vizsgálata akadályozná a belső ellenőrzési csoport vizsgálatát, hiszen előbb 
említette, hogy az ő vizsgálatuk augusztus 3-án lezárul.  
A vizsgálat tárgya nem csak a határidők és a felelősök megnevezésére terjedne 
ki, hanem arra is, hogy ki milyen tájékoztatást és egyéb más olyan 
kötelezettséget mulasztott el, amit akár a város lakói, akár a képviselők 
irányába meg kellett volna tenni.  
Az is látszik, hogy vannak olyan kérdések, amelyek számára ma sem 
tisztázottak. Például, hogy a szerződések felügyeletével ki foglalkozott, a 
teljesítéseket ki igazolta le, az építési naplóban ki hagyta jóvá és jegyezte ellen 
azokat az el nem végzett munkálatokat, amelyek kifizetésre kerültek (4%-os 
finanszírozottság, 30%-os teljesítés mellett).  
Bízott abban, hogy polgármester úr is érdekelt abban, hogy mint képviselő, és 
polgármester tiszta képet nyújtson a város lakossága felé a projekttel 
kapcsolatban.  
Véleménye szerint ennek a vizsgálatnak helye van.  
 
SZABÓ ISTVÁN 
Képviselőként bárki, bármikor tehet bármilyen politikai természetű 
nyilatkozatot, ebben nem akadályozhatja meg senki. De kéri, hogy ne akarjon 
szakmai „köntösben” politikai nyilatkozatokat tenni. A szakmai 
megállapítások megtételére a támogató Magyar Állam képviseletében eljáró 
közreműködő szervezet az Észak-alföldi Regionális Fejlesztési Ügynökség 
munkatársai hivatottak. A belső szakmai vizsgálatok tekintetében az erre 
leghivatottabb egység a belső ellenőrzési csoport. A projektnek egy 
dokumentációja van, amihez egy helyen lehet hozzáférni és jelenleg a belső 
ellenőrök valamint a  közreműködő szervezet végez rajta ellenőrzést és a 
projekt menedzsment dolgozik belőle. Arra kéri képviselő urat, hogy a 
képviselői jogosítványai alapján egyeztessen időpontot a projekt 
menedzsmenttel a Városfejlesztési Kft. ügyvezetőjével, és lehetősége lesz a 
dokumentumok tanulmányozására, mert a projekt dokumentumai nyilvánosak.  
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A napirendi ponthoz több kérdés, hozzászólás nem volt. A képviselő-testület 3 
igen szavazattal 2 nem szavazattal, és 5 tartózkodás mellett az alábbi 
határozatot hozta:  
 

MÁTÉSZALKA VÁROS KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
93/2012. (VIII.02.) Kt. számú 

 
HATÁROZATA 

 
Ideiglenes bizottság létrehozásáról 

 
A képviselő-testület 
Az ideiglenes bizottság létrehozásáról szóló –Kövendy Zsolt önkormányzati 
képviselő   önálló   indítványaként   napirendre   tűzött- előterjesztést              
n e m   f o g a d t a   e l. 
 
Szavazás  
Tárgya: Ideiglenes bizottság létrehozásáról  
Eredménye                     Voks:     Szav%    Össz%  
Igen 3 30.00 25.00 
Nem 2 20.00 16.67 
Tartózkodik 5 50.00 41.66 
Szavazott 10 100.00 83.33 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 2   16.67 
Összesen 12   100.00 
Megjegyzés: 
Dankai Tamás Távol -Dr. Szászi István Távol - 
 
SZABÓ ISTVÁN 
A következő napirendek megtárgyalására zárt ülésen kerül sor. Kéri a zárt ülés 
megteremtésének feltételeit.  
     
 
A képviselő-testület 15.24 órakor nyílt ülés keretében folytatja a munkáját.  
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BEJELENTÉSEK 
 
KÖVENDY ZSOLT 
Elmondja, hogy az Északi lakótelepen az óvodánál nappal is ég a villany, amit 
már a környéken lakók is szóvá tettek. Szerinte sokakat felháborít ez a 
műszaki probléma.  
Másik felvetése, hogy a Kocsordi út végén, a buszfordulónál illegális 
szemétlerakó alakult ki. Ezt már az ottani földtulajdonosok is többször 
jelezték. 
Elmondja továbbá, hogy már többször felvetette, de nem kapott érdemi választ 
arra, hogy a városon áthaladó forgalom nem tud un. zöld hullámon, gyorsan 
átmenni a városon és ennek kialakítási költségei milyen nagyságrendet 
jelentenének. 
Még egy kérdése van, amelyre írásban kér választ. 
- Az ideiglenes bizottság szerepel-e az SZMSZ-ben, mire szolgál az ideiglenes 
bizottság a polgármester úr szerint? Nem jegyzői választ, nem jogi érvelést, 
hanem úgy egyáltalán, mert nem látja lehetőségét sem egy ilyen bizottságnak. 
 
SZABÓ ISTVÁN 
Válaszként pontosan azt tudná leírni, ami az SZMSZ-ben van. 
Ha képviselő úrnak nem áll rendelkezésére az SZMSZ, természetesen 
kérésének megfelelően az abból származó kivonatot írásban eljuttatja hozzá. 
 

KOVÁCS ISTVÁN 
Az útkezelő a lámpák összehangolásával kapcsolatosan ismételten leírta, hogy 
ez technikailag igen bonyolult és sokba is kerül, de ígéretet tettek rá, hogy 
fejlesztési tervükbe beillesztik, és lehetőség szerint minél hamarabb, saját 
költségükön meg fogják csinálni.  
Árajánlatot nem tettek, költségvetést nem küldtek.  
 

DR. TAKÁCS CSABA  
A Kocsordi út melletti illegális szemétlerakóval kapcsolatban elmondja, hogy 
a magánterületen elhelyezett hulladékok elszállítása nem az önkormányzat 
feladata. A tulajdonjog olyan kötelezettséggel is jár, hogy vigyázunk rá. Ez 
természetesen az elmélet, de a gyakorlat más, mert akik a szemetet lerakják, 
azokat nem érdekli, hogy milyen elítélendő dolgot tesznek. Segíteni esetleg 
úgy tud az önkormányzat, hogy a következő évben induló 
közmunkaprogramban kifejezetten ilyen célzatú projektben feltérképezzük 
azokat az illegális hulladéklerakókat, amelyek a város külterületén is 
kialakultak, és ezeket a projektbe beépítve, közmunkások közreműködésével 
igyekszünk megszüntetni. 
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Mindenképpen  szükségesnek tartja hangsúlyozni, hogy a képviselő úr által 
említett illegális szemétlerakó magánterületen alakult ki, mert a hulladék 
elszállításának és elhelyezésének jelentős költsége van, különösen ha 
veszélyes hulladékról, pl. autó gumikról van szó.  
 
KOVÁCS ISTVÁN 
Az Eszterlánc óvodánál lévő világítás gondja már többször felvetődött, és 
garanciális javítás keretében kértük a probléma megszüntetését. A kivitelező 
eleget is tett a kérésnek. Mivel időzítő kapcsolóval van ellátva a világítás és 
nyáron később megy le a nap, mint télen, ez okozza a problémát.  
Valószínűleg a téli időbeállításnak megfelelően működik. Elméletileg ezt 
minden évszakban át kell programozni ahhoz, hogy ez megfelelően működjön.  
 
KATONA PÉTER 
 A zártkerti ingatlan tulajdonosok kérését szeretné tolmácsolni. Arra kérik 
polgármester urat, hogy a rendőri vezetőkkel próbáljon tárgyalásokat folytatni 
annak érdekében, hogy erősebb legyen a rendőri jelenlét ezeken a telkeken és 
kiskertekben. Ugyanis nagyon megszaporodtak a kis és nagy értékű lopások. 
Sajnos most már nem lehet azt mondani, hogy idényszerű lopások, mert 
nyáron a terményt lopják, illetve az eszközöket, télen pedig minden egyebet, 
mert télen  nincsenek ott a tulajdonosok. Több esetben tettenérés is történt, de 
a rendőri jelenlét nagyon gyenge ezen a területen.  
 
OLÁH ANDRÁS  
Mostanában elég gyakran megtörtént a városban, hogy fákat vágtak ki. A 
lakosság egyik része sérelmezte, a másik része pedig azt sérelmezi, hogy nem 
vágnak.  A Váci Mihály utca lakói jelezték, hogy vannak olyan fák, melyek a 
parkoló kocsikat veszélyeztetik és még az elszáradt ágait sem vágták le 
A kórházzal kapcsolatosan a lakosság körében elterjedt  a hír, hogy miután az 
új szárny elkészül, a régi épületrészt lebontják. Erre kér választ, hogy mi igaz 
ebből?  
 
SZABÓ ISTVÁN 
A fakivágással kapcsolatosan elmondja, hogy csak beteg, vagy olyan fákat 
vágnak ki, amelyek a burkolatokat, közműveket, egyéb vagyontárgyakat, 
értéket veszélyeztetnek. Egyébként pedig igyekeznek megóvni a lehető 
legteljesebb körben a város növényzetét, mert  ez nagyon fontos a város jó 
levegője érdekében.  
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A régi kórházi szárny lebontásáról nem bír információval, de az önkormányzat 
már nem tulajdonosa a kórháznak, ezért a jövőbeni tervekbe már nem is kell 
beavatni a város vezetését. Az mindenképpen látszik, hogy a mátészalkai 
kórház épületegyüttese nagyon széttagolt, és ha pályázati lehetőség lenne, 
akkor nagyon jó lennek egységes épületet kialakítani a jelenlegi 
pavilonrendszer helyett. 
      
KÖVENDY ZSOLT 
A kórházzal kapcsolatosan kérdezi, hogy mikorra várható az új szárny teljes 
befejezése?  
 
DR. TAKÁCS CSABA 
A Városfejlesztési Kft. ügyvezetőjének információja alapján ad tájékoztatást. 
A kórház befejezéséhez az árnyékoló üvegfalak elhelyezése van már csak 
hátra. Mivel az munkálatokat végző vállalkozónak pénzforrása nem igen van, 
a Városfejlesztési Kft irányában lévő szerződését illetve annak a végszámlára 
vonatkozó megállapodását módosították,  két részre bontották, hogy forráshoz 
jusson az alvállalkozó annak érdekében, hogy az árnyékolókat felszereltesse.  
 
SZABÓ ISTVÁN 
Kéri megvizsgálni, hogy ez a szerződésmódosítás mennyire van összhangban 
a Városfejlesztési Kft. és az önkormányzat között létrejött vállalkozási 
szerződéssel, különös tekintettel a határidők vonatkozásában.  
 
DR. SZONDI ZITA 
A kórházzal kapcsolatosan tájékoztatásul  elmondja, hogy valóban szó volt a 
régi épület kiürítéséről a struktúraváltás illetve a kórházban zajló 
profiltisztítások kapcsán. De a jelenlegi helyzetben maradt minden ott, ahol 
volt. Ennek az oka, hogy várják azokat a lehetőségeket, amelyek a 
struktúraváltás kapcsán valóban pályázati forrásokat is jelentenek az épület 
felújításokat illetően, mert a jelenlegi pályázati lehetőségek inkább 
műszerfejlesztésre, gépműszer-park fejlesztésére szolgálnak.  
Elmondja továbbá, hogy augusztus 1-vel valóban szűntek meg aktív 
fekvőbeteg osztályok, de sokan nem tudják, hogy ezek helyébe új ellátási 
formák léptek, amelyeket a lakosság igénybe vehet.  
A szemészeti aktív fekvőbeteg osztály ugyan megszűnt, de minden műtéti 
tevékenység, ami eddig zajlott az osztályon magasabb kapacitással és nagyobb 
esetszámmal reményeik szerint ellátható. Tehát egynapos szemészeti ellátás 
keretében a sebészeti tevékenység tovább folytatódik. 
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A szülészet is megmaradt, ugyan csökkentett ágyszámmal, de a szülészeti és 
nőgyógyászati ellátás továbbra is folyik a kórházban. A gyermekgyógyászat 
kapcsán elmondja, hogy az aktív fekvőbeteg ellátás megszűnt, de továbbra is 
folyamatosan, 24 órán keresztül zajlik a gyermekgyógyászati szakorvosi 
ellátás.  
A rehabilitációs osztály megszűnt, a rehabilitációra szoruló betegek irányítását 
járó beteg szakrendelés keretében folytatni kívánják és a Fehérgyarmati 
Kórházzal, tehát a Szatmár-Beregi Kórház rehabilitációs részlegével szorosan 
együttműködve ezeknek a betegeknek a korai rehabilitációját mindenképpen 
biztosítani fogják. A változásokról a kórház háziorvosokat tájékoztatta.    
 
A napirendhez több kérdés, hozzászólás nem volt. A polgármester az ülést 
15.55 órakor bezárta. 
 
 

k.m.f. 
 
 
              Szabó István                                                     Dr. Takács Csaba 
              polgármester                                                               jegyző 
 

 


